

March 19, 2004

STANDING COMMITTEE ON CROWN CORPORATIONS

REVISED NOTICE OF MEETING

The Standing Committee on Crown Corporations will meet on Thursday, March 25, 2004 at 9 o'clock a.m. in the Legislative Assembly Chamber, Friday March 26, 2004 at 9 o'clock a.m. and Saturday, March 27, 2004 at 11 o'clock a.m. in the Legislative Council Chamber.

By order of the Chairman.

Donald J. Forestell
Clerk Assistant and Clerk of Committees

AGENDA

Hearings on the NB Power Orimulsion fuel issue.

The members of the Committee are: Mr. Stiles, Mr. Holder, Mr. Betts, Mr. Sherwood, Mr. Carr, Mr. Malley, Mr. MacDonald, Mr. Kenny, Mr. MacIntyre, Mr. Doucet, Mr. Arsenault and Ms. Weir.

le 19 mars 2004

COMITÉ PERMANENT DES CORPORATIONS DE LA COURONNE

AVIS DE RÉUNION MODIFIÉ

Le Comité permanent des corporations de la Couronne se réunira le jeudi 25 mars 2004 à 9 heures, à la Chambre de l'Assemblée législative, le vendredi 26 mars 2004 à 9 heures et le samedi 27 mars 2004 à 11 heures, à la Chambre du Conseil législatif.

Par ordre du président du comité.

Donald J. Forestell,
greffier adjoint

ORDRE DU JOUR

Audiences sur la question de l'Orimulsion et d'Énergie N.-B.

Les membres du comité sont les suivants : M. Stiles, M. Holder, M. Betts, M. Sherwood, M. Carr, M. Malley, M. MacDonald, M. Kenny, M. MacIntyre,

M. Doucet, M. Arseneault et M^{me} Weir.